
Zápisnica z V. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 
 konaného dňa 22. marca 2023 

o 17:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 
 
 
K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia.  
2. Schválenie programu MsZ.  
3. Určenie overovateľov zápisnice.  
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na 
dočasné parkovanie motorových vozidiel na území mesta Podolínec  
5. Návrh na založenie integračného sociálneho podniku  
6. Majetkoprávne  
7. Výročná správa Lesy mesta Podolínec s.r.o.  
8. Diskusia  
9. Záver  
 
p. primátor navrhol stiahnuť bod č. 4 a pridať ako bod č. 7 - Menovanie veliteľa  DHZ Podolínec. 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Štefan Zima, Ján Smandra 
 
 
K bodu č. 4 Návrh na založenie integračného sociálneho podniku 
 
p. primátor predniesol návrh podľa priloženého materiálu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 67/2023 
Za: 2  hlasov   Proti: 1  hlasov  Zdržal sa: 8  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Majetkoprávne záležitosti 
 
 p. primátor predniesol žiadosť o prenájom pozemkov pre PZ Poľana Nižné Ružbachy podľa priloženého 
materiálu. 
p. Antoni – majetková komisia nezasadala, prečo? 
p. primátor – dosť nás súril čas, v Trelle to bolo. Poľovníci ma požiadali, aby sme to pre krátkosť času 
urýchlili. 
p. Antoni – k Trellu nemám prístup. Keby to prerokovali na komisii, bolo by to pripravené správne. 
Nemôžme pozemky prenajať druhýkrát. Zverejňovať zámer nájmu z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa pre účely užívania poľovného revíra je takisto nezmysel. 
 



Hlasovanie za uznesenie č. 68/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
p. Antoni nehlasoval. 
Hlasovanie za uznesenie č. 69/2023 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Výročná správa Lesy mesta Podolínec s.r.o  
 
p. primátor predniesol výročnú správu podľa priloženého materiálu. 
p. Antoni – prečo rokujeme o výročnej správe ako o samostatnom bode? Rokovací poriadok hovorí, 
aké sú náležitosti prerokovaného materiálu, nič z toho sme nedostali. 
p. Simoniková – vrátim sa k článku: Škody zverou. V dozornej rade som sa na to vždy pýtala, že ako vie, 
že táto zver je práve tá zver, ktorú má odstreliť PZ Javor. 
p. konateľ – údaje mám od poľovného hospodára zo schváleného plánu chovu a lovu. Z toho vychádza 
aj kvalifikovaný odhad, nie sú to presné čísla, ale pre ilustráciu stavu to stačí. Mrzí ma, že sa zaoberáme 
formálnymi vecami namiesto toho, aby sme sa bavili o podstate a to sú škody. Užívateľ revíru má 
povinnosť mať tieto zmluvy uzavreté. My máme povinnosť sa s užívateľmi poľovných revírov 
dohodnúť. 
p. Simoniková – ide mi o to, aby ste tam nepísali to, čo podľa mňa nie je pravda.  
p. Zima – rozhoduje nie to, akou formou je to predložené, ale čo materiál obsahuje. V dozornej rade 
sme si správu prešli podrobne a dokonca sme si uskutočnili výjazdové zasadnutie, kde sme sa 
oboznámili so situáciou. Musím povedať, že som bol v niektorých úsekoch zhrozený, ako vychádza 
dlhoročná práca navnivoč. Je normálne, že ten, kto robí výkon poľovníckej činnosti, je čiastočne 
zodpovedný aj za to, akým spôsobom sa zver správa a čo je výsledkom množstva zveri. Musíme sa 
tomu venovať a musíme nájsť spoločnú reč. 
Hlasovanie za uznesenie č. 70/2023 
Za: 10  hlasov   Proti: 1  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7 Menovanie veliteľa DHZ Podolínec 
 
p. primátor navrhol, aby za veliteľa DHZ mesta Podolínec bol menovaný Peter Szentivanyi. 
p. Smandra – držím prsty tejto vízii. 
p. Borovský – v minulosti bola zmluva s Lomničkou a s obcou Jurské. S Lomničkou bol problém s vyplácaním. 
p. primátor – s obcou Jurské už spolupracuje Spišská Belá. Operatívnejšie vieme reagovať s Lomničkou. 
Ideme robiť základnú činnosť. 
Hlasovanie za uznesenie č. 71/2023 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 72/2023 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Diskusia 
 
p. Ferencko – obyvatelia pavilónu žiadali, či by tam nebolo možné osadiť dopravné zrkadlo. 
p. primátor – môžeme to s náčelníkom MsP preveriť. 
 



p. Borovský – oslovili ma dôchodcovia, týka sa to vyplácania sociálnych dávok. Občania Lomničky 
obkolesia poštu a bežní dôchodcovia sa tam nevedia dostať. Prečo sa nevyplácajú sociálne dávky 
v Lomničke, keď je tam zriadená pošta? Prečo sa do toho nezapojí aj štátna polícia? 
p. primátor – dali sme upratať z námestia aj lavičky. Napriek tomu, že sú tam odpadkové koše, bol tam 
neporiadok. Súčinnosť MsP a štátnej je na vynikajúcej úrovni.  Prioritou štátnej polície nie je dozorovať 
vyplácanie dávok. MsP priamo koordinujú situáciu na pošte, boli na to dobré ohlasy. Budeme iniciovať, 
aby sa sociálne dávky vyplácali v Lomničke. 
 
p. Compeľ – ľudia sa sťažujú na nefunkčnosť rozhlasu.  
p. primátor – rozhlas je vo veľmi zlom technickom stave už niekoľko rokov. Cenové ponuky sú 
v desiatkach tisícoch eur. Som zástancom zrušenia rozhlasu. Ak zrekonštruujeme verejné osvetlenie, 
samy si to zrušíme. Existujú mobilné aplikácie a sms správy, ktoré vedia poskytovať informácie. 
 
p. Smandra – potrebovali by sme opraviť bránu hlavného vstupu do MsKS.  
 
p. Antoni – kasárne niečo nové?  
p. primátor – nič. 
p. Antoni – stav stavby so súpisným číslom 33 je zlý, ten dom za chvíľu spadne, visia tam z neho káble. 
Bude to náročné, ale treba majiteľke poslať výzvu. Stavebný zákon myslí na také veci a stavebný úrad 
nariadi zabezpečovacie práce. Chcem sa vyhnúť tomu, aby došlo k ujme na majetku a zdraví.  
Začína opadávať fasáda Baštová 1, aj na to treba dať pozor.  
V januári som upozorňoval na zmluvy s dodávateľom PD na rekonštrukciu budovy MSÚ, že nesedia 
lehoty. Dodatok je zverejnený. Som rád, že bol zvolený tento postup. 
p. kontrolór – chcem ozrejmiť situáciu domu, ktorý spomínal p. Antoni. S Ing. Ferenckovou som tento 
problém riešil aj ja. Majiteľkou je pani z Trenčína a sused sa sťažoval, nakoľko nie je strecha v poriadku, 
zamokala mu stena. Dostala aj nejakú výzvu, aby to dala do poriadku a nedala.  
 
p. Zifcsaková – ľudia z ul. Družstevnej apelujú na odstránenie stromu, výrez je schválený. 
P. Antoni – aj na cintoríne sú dva veľké stromy a robia problémy. 
 
občan – je mi ľúto, že sa sociálny podnik neschválil. Zopár ľudí prišlo o možnosť zamestnať sa. Je mi 
ľúto vášho hlasovania z pohľadu voličov, že neviete vyjadriť ani áno, ani nie.  

 
K bodu č. 9 Záver 
MsZ končí o 17:45 hod.  
                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta    
          

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 
 
 
                                                                                ___________________________ 
 
Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 22.03.2023 


